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z SesjiRady Gminy Mietków
z dnia ll stycznia 2012 r

Sesję otworzyła Z.ca Przewodniczącego R.dy Gminy - llelena Altymowicz
słowami ,.otwieram Sesję Rady Gminy Mie1ków'', przywitała wszystkich zebranych'
na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i zaproponowała wprowadzenie do
porządku obrad punlilu . ,,Podjęc]e uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy
Komisji R.dy Gniny Mietków!a 2012 rok'''
Następnie przedstawiła porządek obrad|

l' Podjęcie uchwary w sprawie fńiany budżetu gminy na 2012 rok'
2' Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Mięlków na okęgi sfborcze

ustalenia ich grmic i numerów oraz liczby radnych w}bie|anych w każdym

3. Podjęcie lchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Prog.ramu Profilaktyki
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomaniina 20l2 rok

.ł' Podjęcie uchwały w splawje zatwi€rdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy
Mie1ków na 20l2 rok'

5. wnioski i inteęelacje radnych.
6' sprat) różne

Arrymowicz H. proszę o pżyjęcie porządku obrad w zwiąZku z wprowadzeniem

ołosowało L4 radnych oddfuo 148łosów.'za.'
AIlymowicz H' - stwierdzan, że pożądek został pżyjęty jednogłośnie'

wójt Adam Kozeowicz w zastępstwie Pani Reginy ozga . skańnika Gminy
przeds1awił propozycję zmiany budżetu gminy na 2012 r
Z lytułu opłat za sfcintę &zew wpłynęb, do Użędu Gminy środki w wysokości
| 429 2t3, t5
Proponuje się . wprowadzić do budżelu kwotę 1 2] L 000 z|. ] pEeznaczy ć )ąna

- wpłatę do woj' Funduszu ochrony Środowiska iGosp' wodnej 500 000,00 zł'
przydomowe oczyszczalnie ścieków -250 000'00 zł'
zakup sprzętu dlaZakładu Gospoda*i Komunalnej *420 000,00 fł'
karmę dla bezpańskiclr Psów l 000,00zł'

. zwiększyć budzet aminy po śronie wydatków w związku ze Spodziewanyn1
wpływami środków z pozostałych odsetek o kwo!ę ll 000.00 zł' iprfeznacfyćjąna:

dotację na remonr zab).tkowego Kościoła w Borzyeniewie t0 000'00 zł'
- zakup ener8iii wody na boisku spodowym w Mietkowie l 000,00 zł.

Po fmianach. pLddochodów budŹetugminy wyniesie ll 858 25'ł'00 zł.
w lym - dochody bieżące - || 11'7 f25.oo zI

. docLody nająlkowe 441a29,00 zł'
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'lLan Rrydatków budżetugminy w}liesie . 14 629 80'|.00 zł'
w tym . Rldatki bieżące - ] 0 71'7 930'|6 zł'

. wydatki majątkotve 3 9|| 9,73,84 z|'
Następnie przedslawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżelu gminy na 20] 2 r'

Głosowało 14 radnych oddfuo 14 głosów ''za..
Artymowicz H'- świerdzam, że uchwała została podjętajednogłoŚlje.

Ad2
Ańymowicz H' . zespół, klóry pracował nad podziałem gminy na okręgi' to
pŹe}vodnicfący wszystkich komisji rady iprezydium Rady Gminy przy
wsparciu Pui Seketarz Gminy
Następnie przedstawiła Prcjekt uchwaly
Żygadło J' Pżewodniczący Rady . Radny Kuriala wniósł poprawkę do
uchwały, Foszę P' chabzdę o lrzędstawienie tego wn1osku
Clrabzda G. . Pan Kuriala zaproponował aby połącfyć okręgi I i IlI czy]i
s1różę z Ujowem gdzie średnia sfniesie 0,98 oraz okęgi lX i X czy]i
Domanice i Dzikowąz chwałowem gdzie średnia ł}nięsie 0'9] ' mot}wując
to tym, Że Chwałów ma mandat i Ujów na mandat i że mieszkańcy Piławy
gdzie średnia wynosi 0'75 będą mie|i pretensje' że nle maJąmandalu.
P| lewodr c/.|c) k 'ojes l  Z" v n ies.er er poD|ałki
Głosowało 14 radnych oddano 1 głos ',za.., 13 głosów ',przec]w'.
Ktojeslza podjęciem uchwał} w spńwie podziału gminy na okęgi wyborcfe
w początkowym brznieni!'

G}osowało l 4 radnych - odduo l 3 głosów .'za,,, l g]os ''przeciw,'
Arrymowicz H' . slwjerdzam, że uchwała została podjęta przy 1 głosie

Barbara Kubarska ' Pełnomocnik wójta ds' Uzaleznień przedstawiła projekt
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Pro8ramu Profilaktyki
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych iNarkomanii na 2012 rok,
Stwie.dza.jąc. Źe w porównaniu z rokiem 2010 wskazniki dotyczące alkohohl,
narkotykówjak również przemocy w rodzinie sąmaleJące'
BraltaAnna Radna kto wchodzi w skład Komisji
Kubarska B' ' w skład Komisji wchodzą . KubarŚka Barbala. orman M''
Żyeadło J' oraz Marcin Kijek' Po]icjant

Głosowało 12 radnych - oddmo l 2 głosów ',za''
Ańymowicz H. Śtwierdzm, że uchwała została podjęta jednogłośni€

. Plan pracy Komisji R€wifyjnej przedŚawiłjej Pźewodniczący Ryszard Łącz
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Plan p.acy komisji oświaty' Kuhury spońu i opieki Zdrowohej pŹedslawi}
Przewodniczący Komisji Andrzej Pietruszka
Plan pracy Komisji Budżetoivej przedstawił Andrzej Pietruszka ponieważ
Pźewodniczącym Komisji jest Henryk Kazmie.cak, który jest kierowcą
aulobusu szkolnego i ze względu na poię odwozów dzieci musiał opuścić

- Plan pracy Komisji cospodarki i Mienia przedstalvił

Następnie H' Artymowicz przedstawiła projekl uchwa! w sprawie zatwierdzenia

Głosowało 12 radnych' oddano 12 głosów,'a''
Ańymowicz H' - stwierdzam. że uchwa{a została podjęBjednogłośnie'

Ad 5.
Wniosków i inteĘelacji nie zgłoszono

wój1 - uchwała w spEwie do1acji do przydoftowych oczys?czalni ścieków
zoslała opublikowana w Dzienniku Urzędowym \Vojev,ództv,a DoInoŚląskiego
iwejdzie w życie po 14 dniach'
Uruchamiamy proces szczepienia dziewczynek przeciwko HPV ale po
konsultacji f ośrodkiem Zdrowia ' w oparciu o info nac.ję co do ceny'
Najpienv chcemy fasfczepić dziewczynki ]2.]j letDie, potcm 12 ll letnie a
nas!ęlnie ll ]etnie dziewczylki co|ocznie'Myślę' że Io poprawi syluacje'
Prosimy o propa8owanie lych dzia}ati' Infomacja będzie też propagowana $'
porozumieniu z dyrektorem szko\.
Bmnka Atra radna ilejesttakich dziewczynek
wój l  l3.12latekjeŚt  27 lub 3l .  Jeżel iuda nam Się zgrupować 1i  ]atk ido l2.
13 1atek to zaszczepimy wszysikie, ale 10 będzie zależało od ceny. to może
koszlować ok' 600 fł' gdyż to jes! cykl 3'kotne8o szczepienia'
Borecka Jolanta sohys wsi Mietków chciałam zapylać odDośnie planu na
lnweslycje - na budowę &óg wewnętraych przeaacfonejest 205 tys, zł' i na
oświetlenie |lliczne 35 tys' zł. co będzie robione w rmachtych pieniędzy
wójt - doryczy to Procedury budowy drogi Maniów. Maniów Mały, za
kościołem' Złożyliśmy wniosek do wojewódzkiego FunduŚzu Rozwoju
obszarów wiejskich na dro8i wes,nętrzne wawrzeńczyce z Fuduszu
Sołeckiego przeaaczyły 5 tys' zł' na budowę d!o8i dojazdowej do cmenlarza
za wsią któm w 1etapie będzie Tobiona do Pańslwa wąsowskich
Artymowicz H' wMjlinie ul. słonecaa
wójl Dajpierw zobimy drogę w Maniowie i chodnikw Piławie'
Jeże]i chodzi o oświetlenie .jesteśmy na etapie negocjacji z Turcnem na
wymianę całego oświet]enia ulicznego, a 35 tys' przeznaczone jest na
.ozszerzenie dodatkowych punktów, ' a mówiąc o kwest]ach z sflnianąnyś]ę



o lanpach na słupach istliejących
Borecka J mieszkmcy f8łosili' że na stacji PKP dwie lampy nie świecą
nalp 'cN nieśq|e.|J.  edńaJ e J.obie '
Wójt zgłosimy 1o, napiszemy pismo do PKP'
Zsłaszacie Państwo nie funkcjonujące oświe1lenie' ale my na razie nie
będziemy z8łaszać do energetyki ponieważ nie mamy umowy' jak juŻ
wspomniałenr jesleśmy na etapie neeocjacji' Proszę cierpliwość w tym
wfględzie'
Łącz R. cbcęporlszyć dwie SpraB]'
1) Pani skarbnik nie ujęła w budżecie oglodzenia placu abaw w Ma.iowie

2) zgłoszenia od mieszkfucóY' . rvsi zdesastowany jest przys1anĆk
aulobusowy, tojeŚ wizerunek wioski Die lylko naszej' tojest 1lasa

- pLzelotowa' czyjest możliwość żeby go rvyremontować albo wyburzyć. Tam
tylko sloi szkielet, jest pełno śmieci' to wst}d
Janicka K' Radna, soltys wsiMilin taki Sam problemjeŚ w Milinie' a]e lo
nie nisfcząnięszkańcy lylko przyjefdni luduiĆ

- wój! - taki przjpadek mieliśmy w Wawrzeńcfycach, osoby klóre zniszczyły
przystanek, musiały go naprawić
Ańymowicz H' -my to zobimy we w]asnyn zakesie' będziemy remontować'
prosimy o takąpomoc, bo tu chodfi o bezpieczeńslwo. Bo dowiedzieliśmy się,
Źe jeżeli komuś. klo będzie dewaŚował, \iryłanywał b]achę coś się slanie, !o
sołrys będzie za !o odlowiadać
Łącz R' P' sohys dzwoniła na Policję, to nie lrzyjadą odybyśmy doslali
p l rsr ik.  o lapraqirr)  $e \ ld.n)T z.ke. .e
Janicka K. zgłosjłam na policję Ę,bicie szyb na przystanku, to powiedfieij,
że !ojeŚ mała szkodliwość

' Korziński Marek . sohys wsi Proszowice czy w Proszowicaclr też jest
nrożliwość remonfu pżyśanku chociaż właścjwie nie trzeba renontować,
ly1ko coś zrobić z ławką bo nie wietn jak !o się sta}o ale la\ka jesi na
wysokościsfyi' no może 1rochę przesadziłem
wój1 . przyjmuję te zgłoszenia, ale 10 są dodatkowe pieniądze, w Ujowie
zrobiliśmy akcję ralunkową Kościoła' Prfyjlzę się slrawie przyslankóv,,
zorientuję się szyb niehartownych nie możemy wslawić. może Płyly

Atymowicz H- cfy sąp)tfuia do radnego powiato$,ego, a ńoże Pan słofia
kek ch.e .W pr lekd/acFk e,widdomo5ci .
Słoma Ireneusf -radny powialowy dostaliśmy przed sesjąrnaleriały _w}kaz
wielu dróg do \ykonania nakładek, rozesłał to staroŚa Pomysł ZaŹądu jeŚl
laki, Źe clrcą ogłosić pŹetaĘ na cenę l n2 nakładki' Kwola na teD cel to l0
mln' Zł' - w 20] 2 roku bęzi€ robione ó0 kln' Dróg, natomiast stfuoŚa nówił o
50 km'' Faklury będąwyŚawiane p.zez 2' 3' 4 lata' ale na razie to były luac
pomysłyKi]ka dróg było w wykazie z 1erenu 8miny Mie!kó\'
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Łącz R. - D& drodz! powiatow€j 2 studzienki sąodlg}'t€
słoma I. - z8łalułem to do Rejonu Dróg do Pane FiliPiuka' czy od tego czasu
nikt taln nie był
ŁączR..nie
słoTna I' - postaram się prz}Tomnięć Panu FitiPiukowi o tym
Bnóka w Domanicach pr'y wale j€st 7 studzien€k odlq'tycŁ to stwarza duże

futymowicz H' 'v', związIer z wyczeaanien tematów ,'zamykam sesję Rady
Gminy Mie&ów.

GenoBęfa chabz/a
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